
Rada Miasta Wisła

Protokół nr XI/2019
Sesja w dniu 30 października 2019
Obrady rozpoczęto 30 października 2019 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:00 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.

Obecni:

1. Roman Cieślar
2. Stanisław Cieślar
3. Barbara Kędzior
4. Alicja Pilch
5. Tadeusz Pilch
6. Zdzisław Pilch
7. Piotr Pinkas
8. Janusz Podżorski
9. Piotr Polok
10. Rafał Skurzok
11. Jan Szalbot
12. Andrzej Szalbót
13. Bronisław Szalbót
14. Sławomir Wantulok
15. Mirosław Wójcik

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności jej obrad.

Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorskich rozpoczął obrady od powitania wszystkich 
radnych, zarządów osiedli, kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników referatów, 
burmistrza, sekretarza, skarbnika, Radnego Powiatowego Jana Poloczka, oraz wszystkich 
mieszkańców, następnie stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 
i rozpoczął posiedzenie.

2. Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany).

Burmistrz  Tomasz Bujok poprosił o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 12- projektu 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w Wiśle Centrum. Temat 
został omówiony na połączonych komisjach. Przewodniczący poprosił o wprowadzenie tego projektu 
jako punktu 12o.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radny Mirosław Wójcik  poprosił 
o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał:

- W sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 16 września 2019 roku  na dyrektora Szkoły Podstawowej nr 
1 im. Pawła Stalmacha w Wiśle

- W sprawie udzielenia odpowiedzi na wniosek z dnia 22 października 2019 roku w sprawie 
przeznaczenia większych środków na sterylizację i kastrację kotów bezdomnych i wolnożyjących.

Przewodniczący poprosił o wprowadzenie tych projektów jako punktu 12p i 12r.
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Głosowano w sprawie:
Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany).. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Porządek obrad  stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miasta Wisła z dnia 12 września 2019 r.

Przewodniczący poinformował, że żadne uwagi nie wpłynęły i poprosił o przyjęcie protokołu.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miasta Wisła z dnia 12 września 2019 r.. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

4. Wystąpienie zaproszonych gości.

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski jeszcze raz powitał Radnego Powiatowego  Jana  
Poloczka i poprosił go o zabranie głosu. Pan Radny w związku z objęciem funkcji członka  
w Zarządzie Powiatu Cieszyńskiego przedstawił nowy zakres obowiązków.

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Wisła.

Radni zadawali pytania, a odpowiedzi udzielał burmistrz. Informacja stanowi ząłącznik nr 3 do 
protokołu.

6. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczących Komisji.

Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty Zdrowia i Spraw Socjalnych odczytała 
przewodnicząca komisji Alicja Pilch. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Sprawozdanie z działalności Komisji  Kultury, Turystyki, Promocji i Sportu odczytał 
przewodniczący komisji Sławomir Wantulok.  Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.
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Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania Prawa i Porządku 
Publicznego, Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa odczytał zastępca przewodniczącego 
Piotr Polok. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta odczytał 
przewodniczący komisji Rafał Skurzok. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej odczytał zastępca przewodniczącego Tadeusz 
Pilch. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  odczytał przewodniczący komisji 
Mirosław Wójcik. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

7. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miasta Wisła.

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski odczytał swoje sprawozdanie, które stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu. W punkcie tym przewodniczący poinformował, że nowym 
Przewodniczącym Zarządu nr 1 Wisła Centrum został Pan Kamil Witala.

8. Podatki i opłaty lokalne na rok 2019.

Na wstępnie głos zabrał burmistrz, który poinformował, że kwestia podatków lokalnych była 
omówiona na połączonych komisjach, ale mimo to chce  skomentować kwestie podwyżki 
podatków. Poinformował, że  w przyszłym roku wyniosą mniej niż poziom inflacji,  średnio 
podwyższone o 2%. Burmistrz wytłumaczył, że unikając podwyżek podatków miasto  dwukrotnie 
pozbawia się pozyskania dodatkowych środków do budżetu: raz z różnicy podatku a drugi raz  
z subwencji która z tego podatku trafia do budżetu miasta. Burmistrz wyraził nadzieję, że mimo to 
podwyżka  nie wpłynie  znacząco na  budżety mieszkańców.
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a) 
 W sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz wprowadzenie 
zwolnień przedmiotowych w podatku

Głosowano w sprawie:
W sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz wprowadzenie zwolnień 
przedmiotowych w podatku. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jan Szalbot

Uchwała nr XI/153/2019 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

b) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych

Głosowano w sprawie:
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XI/154/2019 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

c) zmieniająca Uchwałę Nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi

Głosowano w sprawie:
zmieniająca Uchwałę Nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Głos zabrał skarbnik, który  zaproponował  wysokość opłaty za niesegregowane odpady 
wynikającą z nowelizacji ustawy, a mianowicie w  czterokrotnej wysokość stawki podstawowej, 
pierwotnie była propozycja dwukrotności. następnie burmistrz poinformował, że najtańsza oferta 
w postępowaniu przetargowym na wykonanie zadania  na odbiór odpadów z nieruchomości 
przewyższała znacznie wartość taką która pozwalałaby  utrzymywać stawkę za śmieci na 
poziomie 15zł, 17zł, a stawka 15zł która obowiązuje do końca  tego roku wynika z nadwyżki  w  
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działalności dotyczącej wywozu odpadów i w związku z tym mogła być  konsumowana. Po 
ostatnim przetargu stawka powinna być na poziomie 18zł. Burmistrz wyjaśnił, że system 
śmieciowy  musi się samofinansować,  miasto nie może dopłacać do systemu. Przy analizowaniu 
wszystkich ofert i sytuacji ustawowej oraz  kolejnych obowiązków nałożonych  na gminę a więc 
m.in. uzbrojenie PSZOKów o wagę samochodową nałożyłoby na gminę  kolejne koszty 
i spowodowało wzrost opłaty za śmieci. Dlatego  burmistrz  zdecydował się podpisać umowę 
i stawka która wyszła z kalkulacji jest na poziomie 20zł. Burmistrz  jest świadomy, że stawka ta 
wywoła niezadowolenie wśród mieszkańców, oznajmił, że miasto działa   na podstawie 
sprecyzowanych zapisów nie dających żadnych manewrów i odpowiada za sprawną organizację 
tego systemu ponosząc za to pełną odpowiedzialność karną oraz finansową. Dlatego po głębokich 
analizach burmistrz jest pewny,  że to jest stawka której nie jest w stanie obniżyć. Burmistrz 
mimo to ma obawy o przyszłość systemu śmieciowego bo kierunek i tendencje są daleko 
wzrostowe. Planuje się zwiększenie kontroli wywozu śmieci z działalności gospodarczych, są 
prowadzone  rozmowy z innymi gminami na temat wspólnego rozwiązania problemu 
nieczystości, ale jest to bardzo trudne gdyż każda gmina jest inaczej skonstruowana, i ma swoje 
interesy.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Roman Cieślar, Alicja Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, 
Mirosław Wójcik
PRZECIW (3)
Tadeusz Pilch, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Zdzisław Pilch, Piotr Polok, Andrzej Szalbót

Uchwała nr XI/155/2019 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

d) zmieniająca Uchwałę Nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi

Skarbnik poinformował, że jest to analogiczna autopoprawka jak w poprzedniej uchwale, 
a mianowicie nie dwukrotność stawki karnej a czterokrotność- zapisy w ustępie trzecim uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmieniająca Uchwałę Nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Mirosław Wójcik

Uchwała nr XI/156/2019 stanowi załącznik nr14 do protokołu.

9. Stan realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019
Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski poinformował, że na połączonym posiedzeniu 
komisji temat został omówiony bardzo szczegółowo i poprosił o przystąpienie do głosowania

Głosowano w sprawie:
Stan realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Informacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu

10. Przyjęcie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych

Przewodniczący poinformował, że radni mieli okazję się zapoznać z informacją i poprosił 
o przyjęcie informacji.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Informacja  Burmistrza Miasta Wisła  o złożonych oświadczeniach majątkowych stanowi 
załącznik nr 16 do protokołu.

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta  stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

11. Analiza stanu realizacji Programu kierunkowego rozwoju miasta w dziedzinie turystyki 
i zagospodarowania przestrzennego na lata 2017-2020 „Wisła 20 drogowskazów"

Przewodniczący poinformował, że informacja została omówiona na połączonych komisjach 
i poprosił o przystąpienie do głosowania.
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Głosowano w sprawie:
Analiza stanu realizacji Programu kierunkowego rozwoju miasta w dziedzinie turystyki 
i zagospodarowania przestrzennego na lata 2017-2020 „Wisła 20 drogowskazów. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Informacja stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

12. Podjęcie następujących uchwał:

a) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła

Głosowano w sprawie:
zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jan Szalbot

Uchwała nr XI/157/2019 stanowi załącznik nr 19 do protokołu

b) zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2019

Skarbnik zaproponował pakiet autopoprawek w oświacie, ale te zmiany to są zmiany wewnętrzne 
przesunięcia w ramach oświaty, które nic nie zmieniają parametrów budżetu.
Głosowano w sprawie:
zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2019. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
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Piotr Pinkas, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, 
Mirosław Wójcik
PRZECIW (1)
Janusz Podżorski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Bronisław Szalbót

Uchwała nr XI/158/2019 stanowi załącznik nr 20 do protokołu

c) zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2019

Skarbnik poinformował, żę ta autopoprawka została omówiona na posiedzeniu połączonych 
komisji
Głosowano w sprawie:
zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2019. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (12)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, 
Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 
Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Alicja Pilch, Jan Szalbot, Bronisław Szalbót

Uchwała nr XI/159/2019 stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

d) w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu

Głosowano w sprawie:
w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Jan Szalbot, Bronisław Szalbót

Uchwała nr XI/160/2019 stanowi załacznik nr 22 do protokołu

e) zmieniająca uchwałę nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
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miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XI/161/2019 stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

f) w sprawie określenia dworca autobusowego na terenie miasta Wisły, którego właścicielem jest 
Gmina Wisła i ustalenie zasad korzystania z dworca autobusowego

Głosowano w sprawie:
w sprawie określenia dworca autobusowego na terenie miasta Wisły, którego właścicielem jest 
Gmina Wisła i ustalenie zasad korzystania z dworca autobusowego. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XI/162/2019 stanowi załącznik nr 24 do protokołu

g) w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z dworca autobusowego na terenie miasta Wisła

Burmistrz poinformował, że wysokość opłat się nie zmieniła tylko, tylko jest zmiana 
kosmetyczna w brzmieniu.
Głosowano w sprawie:
w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z dworca autobusowego na terenie miasta Wisła. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
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ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XI/163/2019 stanowi załącznik nr 25 do protokołu

h) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu nieruchomości lokalowej 
w budynku „Domu Zdrojowego” stanowiącego własność Gminy Wisła w trybie 
bezprzetargowym na czas oznaczony do 10 lat

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu nieruchomości lokalowej 
w budynku „Domu Zdrojowego” stanowiącego własność Gminy Wisła w trybie 
bezprzetargowym na czas oznaczony do 10 lat. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XI/164/2019 stanowi załącznik nr 26 do protokołu

i) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XI/165/2019 stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

j) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat

Głosowano w sprawie:
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w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 
Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Zdzisław Pilch

Uchwała nr XI/166/2019 stanowi załącznik nr 28 do protokołu.

k) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XI/167/2019 stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

l) w sprawie zmiany statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Jana Śniegonia w Wiśle

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Jana Śniegonia w Wiśle. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XI/168/2019 stanowi załącznik nr 30 do protokołu
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m) w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych 
na kadencję 2020 – 2023

Głosowano w sprawie:
w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych na 
kadencję 2020 – 2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwał nr XI/169/2019 stanowi załącznik nr 31 do protokołu

n) w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020 – 2023

Przewodniczący poprosił przewodniczącą komisji która opiniowała ławników o odczytanie opinii 
oraz o wskazanie osób do komisji skrutacyjnej. Przewodnicząca Radna Barbara Kędzior 
odczytała protokół z posiedzenia komisji i wskazała osoby do komisji skrutacyjnej, którymi 
zostali: Mirosław Wójcik, Roman Cieślar, Barbara Kędzior. Nastąpiło przegłosowanie tych 
kandydatur w głosowaniu jednogłośnie "za". Przewodniczący poprosił komisję skrutacyjną 
o przygotowanie wyborów i zarządził 5 minutową przerwę. Po przerwie nastąpiło tajne  
głosowanie- przewodnicząca komisji skrutacyjnej poinformowała, o zasadach głosowania 
i kolejno wyczytywała radnych, którzy podchodzili i oddawali swój głos. Po głosowaniu 
przewodniczący zarządził 20 minutową przerwę na obliczenie głosów.

Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Barbara Kędzior odczytała protokół 
z przeprowadzenia wyborów. Na ławników zostali wybrani: Pilch Anna, Śliwka Anna i Józef 
Niemczyk.

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski podziękował komisji za sprawne 
przeprowadzenie wyborów i poinformował, że nastąpi przegłosowanie uchwały w sprawie 
wyboru wyżej wybranych ławników.

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020 – 2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XI/170/2019 stanowi załącznik nr 32 do uchwały
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o) w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w Wiśle Centrum

Przewodniczący poprosił burmistrza o zabranie głosu. Burmistrz poinformował, że chodzi o dwie 
nieruchomości. Jedną z nich jest  nieruchomość będąca w wieczystej dzierżawie Starosty 
Cieszyńskiego - działka przy ulicy Stalmacha w wiślańskim parku na której była planowana 
budowa hali sportowej.  Jest propozycja zamiany tej działki na działkę przy drodze wojewódzkiej 
obok garaży spółdzielni. Działka ta jest własnością miasta, ma inne   parametry  inną 
powierzchnię- działka ta teraz jest niepotrzebna miastu, i w związku z tym  jest propozycja 
zamiany tych dwóch nieruchomości.

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w Wiśle Centrum. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XI/171/2019 stanowi załącznik nr 33 do protokołu.

p) w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 16 września 2019 roku na dyrektora Szkoły Podstawowej 
nr 1 im. Pawła Stalmacha w Wiśle

Treść uchwały odczytał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radny Mirosław 
Wójcik.

Głosowano w sprawie:
w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 16 września 2019 roku na Dyrektora Szkoły Podstawowej 
im. Pawła Stalmacha nr 1 w Wiśle. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
BRAK GŁOSU (1)
Piotr Polok

Uchwała nr XI/172/2019 stanowi załącznik nr 34 do protokołu.
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r) w sprawie udzielenia odpowiedzi na wniosek z dnia 22 października 2019 roku w sprawie 
przeznaczenia większych środków w budżetach gmin na sterylizację i kastrację kotów 
bezdomnych i wolnożyjących

Treść uchwały odczytał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radny Mirosław 
Wójcik.

Głosowano w sprawie:
w sprawie udzielenia odpowiedzi na wniosek z dnia 22 października 2019 roku w sprawie 
przeznaczenia większych środków w budżetach gmin na sterylizację i kastrację kotów 
bezdomnych i wolnożyjących. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

13. Interpelacje i zapytania

Radny Bronisław Szalbót zadał następujące pytania:

- o datę zakończenia remontu mostu na drodze powiatowej w Wiśle Czarnym i czy będzie 
prowadzony ruch jednokierunkowy.

- czy będzie oddany ruch w obie strony na drodze wojewódzkiej

- prośba o zwrócenie uwagi Zarządowi Dróg Wojewódzkich w Katowicach,  że przed remontem 
drogi na wysokości od ronda do centrum były krawężniki  granitowe a teraz są zwykłe 
betonowe.

- zmiana organizacji ruchu na moście przy Orlenie, tak aby ruch na moście był w obu 
kierunkach, gdyż obecnie jadąc z Nowej Osady na Oazę trzeba jechać aż do Centrum.

Burmistrz odparł, że te pytania nie powinny być kierowane do niego, tylko do zarządców dróg  
i wykonawcy tych dróg, czyli do Starosty Powiatu Cieszyńskiego i do Marszałka 
Województwa Śląskiego. Burmistrz oznajmił, że jeżeli chodzi o Czarne to nic się nie zmieniało 
i nie ma informacji żeby było jakieś zagrożenie. Uczestniczył w spotkaniu w Starostwie 
Powiatowym w Cieszynie i u pani Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych 
w Cieszynie, gdzie  przekazał obawy, które zostały do niego zgłaszane.   Odebrał wrażenie 
jakby był  osobą, która buduje nieprawdziwy obraz przebudowy drogi,  a wszyscy doskonale 
o tym wiedzą,  że tak niezorganizowanej budowy jak tam na terenie miasta jeszcze nie było.  
Burmistrz ma wątpliwości patrząc na stan zaangażowania prac co do oddania drogi, przed 
pobytem  Prezydenta na Pucharze Świata. W dniu jutrzejszym bądź w poniedziałek burmistrz 
wystosuje pismo do starosty.

Za drogę wojewódzką odpowiada Zarząd Dróg Wojewódzkich w Katowicach, i dla burmistrza 
jest jasny przekaz z ZDW,że ruch zostanie przywrócony w obu kierunkach.  Co do 
krawężników to burmistrz nie wie jakie tam zostały zaplanowane. Co do możliwości  zmiany 
organizacji  ruchu na moście przy Orlenie, Burmistrz odparł, że zapyta o to.
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Radna Barbara Kędzior zwróciła uwagę, że na ulicy Konopnickiej podczas zatrzymywania się 
autobusu na przystanku, często dochodzi do zablokowania  ruchu aż do ronda. Zaproponowała, 
żeby zmienić organizację ruchu w tamtym miejscu. Burmistrz odparł, że nie wie czy jest taka 
możliwość.

Radna Alicja Pilch wyraziła swoje głębokie obawy odnośnie terminu oddania do użytku drogi 
do Czarnego, gdyż zewsząd dochodzą ją słuchy, że droga do zimy może być nieprzejezdna.  
Burmistrz poprosił o nie słuchanie osób postronnych, a prosi o pytanie u źródła. Ponownie 
poinformował, że w poniedziałek wystosuje pismo do powiatu.

14. 
Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania

Przewodniczący poinformował, że w punkcie tym nie ma żadnych odpowiedzi.

15. Komunikaty i informacje

Przewodniczący przekazał  dla wszystkich zaproszenie na wiślańskie szpyrki w Wiśle Czarnym 
w sobotę 16 listopada.

16. Wolne wnioski

Przewodniczący zwrócił uwagę na  nazewnictwo tras biegowych na Kubalonce, gdyż władze 
w Istebnej mówią o trasach w Istebnej a władze w Wiśle mówią o trasach na Kubalonce. Burmistrz 
odparł, że powinniśmy wszyscy utożsamiać się z trasami na Kubalonce. Burmistrz  zasugeruje 
władzom w Istebnej żeby stosować jednakowe nazewnictwo, gdyż trasy mają łączyć a nie dzielić.

Na koniec tego punktu burmistrz przekazał odpowiedź na zapytanie Przewodniczącego Zarządu 
Osiedla nr 1 Wisła Centrum Kamila Witali odnośnie lamp  w Dziechcince. Burmistrz poinformował, 
że obecnie lampy ustawione są  na określoną moc, ale jest możliwość ich przeprogramowania.

17. Zamknięcie obrad sesji

Przewodniczący podziękował wszystkim za udział w sesji i zakończył obrady.

 

Przewodniczący Rady  
Miasta Wisła

Janusz Podżorski

Protokołowała: Justyna Pilch
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